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Råd för funktionshinderfrågor 
vid fastighetsnämnden och 
miljö- och hälsoskyddsnämnden  
 

Protokoll 3/2023  
  
 

   
 

 Tid Onsdagen den 3 maj 2023  
kl 13.00 – 15.00 

   

 Plats Kungsträdgården, Tekniska Nämndhuset 
   

 Justerat  
  

 
 
Stefan Mattsson Dolores Back 

  
 
Närvarande  
 

 Ledamöter: 
 Stefan Mattsson, ordförande (Synskadades Riksförbund 

Stockholms stad)  
Dolores Back, vice ordförande (Neuroförbundet Stockholm) 
Carin Lemberg (DHR – Delaktighet, Handlingskraft, 
Rörelsefrihet – Stockholmsavdelningen) 
Lena Roos (Astma- och Allergiföreningen i Stockholm)  
Britt-Inger Stjernström (Reumatikerföreningen Stockholm) 
Eva Söderbärj (FUB Stockholm – För barn, unga och vuxna 
med utvecklingsstörning)  

 
Fastighetsnämndens presidium 
Clara Lindblom (V) ordföranden § 5 
Fritz Lennaárd (M) vice ordföranden § 5 

Miljö- och hälsoskyddsnämndens presidium  
Åsa Lindhagen (MP) ordföranden § 6 
Elin Hjelmestam (L) vice ordföranden § 6 

Tjänstemän: 
 Kerstin Thörner, rådets sekreterare 

Ali Eroglu, projektledare fastighetskontoret § 5 
Anna Hadenius, förvaltningschef miljöförvaltningen § 6 
Arne Jamtrot § 7 
Jonas Tolf § 7 
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 § 1 
Val av justerare  
 
Beslut 
Rådet utser Dolores Back att tillsammans med 
ordföranden Stefan Mattsson justera dagens protokoll.  

 § 2  
Dagordningen fastställs 
Dagordningen godkänns. 

 § 3 
Föregående protokoll 
Rådet godkänner protokoll nr 2/2023 som läggs till 
handlingarna. 

 § 4 
Inkomna skrivelser och protokoll 
 
Protokoll nr 2/2023 från kommunstyrelsens råd för 
funktionshinderfrågor från den 3 april 2023. 

Protokoll 1/2023 från stadsbyggnadsnämnden och 
exploateringsnämndens råd för funktionshinderfrågor från 
den 7 februari 2023. 

Protokoll 1/2023 från trafiknämnden och Stockholms 
Stads Parkerings AB råd för funktionshinderfrågor från 
den 13 februari 2023.  

Beslut 
Rådet lägger skrivelserna till handlingarna. 

 § 5 
Rådets möte med fastighetsnämndens presidium 

Ordförande Clara Lindblom (V) och vice ordförande Fritz 
Lennaárd (M) kommer till rådet för det årliga 
presidiemötet. 
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Se separata minnesanteckningar för detta möte. 

 § 6 
Rådets möte med miljö- och  
hälsoskyddsnämndens presidium 

Ordförande Åsa Lindhagen (MP) och vice ordförande 
Elin Hjelmestam (L) kommer till rådet för det årliga 
presidiemötet. 
 
Se separata minnesanteckningar för detta möte. 

 § 7 
Revidering av miljöprogrammet 

Arne Jamtrot, enhetschef kemikaliecentrum och Jonas 
Tolf, enhetschef energi och klimat, från 
miljöförvaltningen, föredrar arbetsprocessen med 
revideringen av miljöprogrammet.  

Kommunstyrelsen har tillsammans med miljö- och 
hälsoskyddsnämnden fått i uppdrag i budgeten för 2023 
att ta fram ett förslag till reviderat miljöprogram för 
perioden 2024 - 2030.  

Utöver miljöprogrammet ska även en klimathandlingsplan 
och klimatbudget tas fram. Framtagandet av programmet 
leds av stadsledningskontoret och Stockholms stadshus 
AB i nära samarbete med miljöförvaltningen och 
tillsammans med stadsövergripande analysgrupper och 
referensgrupper.  

Revideringen utgår från sex direktiv till målanalyser, 
dessa är: 

 Minskad klimatpåverkan 
 Minskade utsläpp från trafiken 
 Klimatanpassning 
 Ekosystem på land och i vatten 
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 Resurseffektivitet, cirkularitet och giftfritt 
Stockholm 

 En rättvis och inkluderande omställning 

Miljöprogrammet avgränsas till att inte hantera områden 
som regleras av lagstiftning, stadens markanvändning, 
framkomlighet och attraktivitet i gatu- och parkrum samt 
rekreativa värden som parker, friluftsliv och möjlighet till 
bad.  

Kommunfullmäktige ska fatta beslut om nytt 
miljöprogram i december 2023, förslaget kommer skickas 
ut på remiss till stadens nämnder i juni.  

 
§ 8 
Övriga frågor 

Inga övriga frågor ställs vid dagens sammanträde. 
 

 
Vid protokollet 
 
 
 
Kerstin Thörner 


